
رقابت های  گردونه  از  که هم  پرسپولیس  آرمان ملی: 
حذفی و هم از مسابقات لیگ نخبگان آسیا کنار رفته شرایط 

مساعدی ندارد. 
  بدهی 

باشگاه پرسپولیس در ابتدای فصل جاری و برای تقویت 
خط حمله خود، لوکاس ژوائو مهاجم آنگولایی را به خدمت 
که با قراردادی حدود 800 هزار دلاری به  گرفت. بازیکنی 
پرسپولیس آمد، اما به هیچ وجه نتوانست عملکردی موفق 
داشته باشد و در نهایت مدیران باشگاه پس از جدایی 
گاریدو از پرسپولیس، تصمیم گرفتند در نیم فصل به صورت 
توافقی قرارداد این بازیکن را همانند سرمربی خود فسخ 
کنند. پرسپولیسی ها که برای جذب مهاجم جدید چاره ای 
جز توافق با ژوائو نداشتند، چند جلسه با او برگزار کردند تا با 
رقمی مناسب قرارداد این بازیکن فسخ شود، اما ژوائو راضی 
به این کار نشد و در نهایت در آخرین لحظات نقل و انتقالات 
بخش زیادی از رقم قرارداد فصل جاری خود را از پرسپولیس 
کی از  گرفت و قراردادش را فسخ کرد. شنیده های تسنیم حا
این است که ژوائو تا نیم فصل، سه قسط 160 هزار دلاری از 
قرارداد و در زمان توافق برای فسخ قرارداد نیز مبلغ 100 هزار 
دلار به صورت نقد دریافت کرده تا در مجموع دریافتی های او 
به 580 هزار دلار برسد، اما این همه ماجرا نیست. طبق توافق 
گرفته باشگاه پرسپولیس باید تا پایان اسفندماه،  صورت 
مبلغ 160 هزار دلار دیگر به ژوائو پرداخت کند تا دریافتی های 
این بازیکن به 740 هزار دلار برسد. به این ترتیب ژوائو برای 
فسخ قرارداد با پرسپولیس، 740 هزار دلار از قرارداد 800 هزار 
دلاری خود را دریافت کرده است. مبلغی سنگین که باشگاه 
پرسپولیس برای حضور 144 روزه این بازیکن در پرسپولیس 
پرداخت کرده است. در واقع هر روز حضور این بازیکن در 
جمع سرخپوشان )با احتساب دلار 90 هزار تومانی( حدود 
460 میلیون تومان برای باشگاه پرسپولیس آب خورده است. 
این بازیکن که پس از هفته سوم لیگ و در تاریخ 11 شهریورماه 
 ، به پرسپولیس پیوست، در مجموع مسابقات لیگ برتر
جام حذفی، سوپرجام و لیگ نخبگان آسیا 541 دقیقه برای 
پرسپولیس به میدان رفته؛ به عبارتی هر دقیقه 123 میلیون 
تومان! این در شرایطی است که باشگاه پرسپولیس با حکم 

دادگاه CAS باید تا چند روز آینده مبلغ 238 هزار دلار نیز به 
لئاندرو پریرا پرداخت کند و حالا علاوه بر این پول، قسط 

نهایی طلب لوکاس ژوائو نیز باید به حساب او واریز شود. 
  ماجرای سرمربی 

بعد از جدایی خوان کارلوس گاریدو از سرخ پوشان و حضور 
موقت کریم باقری به عنوان سرمربی پرسپولیس، سرانجام بعد 
از کش و قوس های فراروان اسماعیل به عنوان سرمربی جدید 
گر چه روندی طولانی  قرمزها معرفی شد. انتخاب کارتال ا
و فرسایشی داشت اما حضور او روی نیمکت پرسپولیس با 
استقبال هواداران همراه شد. حالا پرسپولیس از 4 جامی 
که در این فصل در آن حضور داشت از 3 رقابت کنار رفته و 
خ پوشان و کارتال باقی مانده است.  تنها لیگ برتر برای سر
سرمربی ترک تبار قرمزها در چندین نوبت در مصاحبه های 
کید داشته که او تمام تلاش خود را می کند تا در این  خود تا
فصل با پرسپولیس به قهرمانی برسد اما اولویت او فصل 
گرچه قرمزها 3 جام  آینده خواهد بود. در یک ماه اخیر ا
مهم را از دست داده اند اما نمایش پرسپولیس و در کنار آن 
رفتار کارتال در این مدت هواداران به آینده این تیم بسیار 
امیدوار کرده است. تفکری که حالا به شدت در بین هواداران 
و سرخ پوشان ایجاد شده مقایسه زمان شروع کارتال با شروع 
کروات و محبوب قرمزهاست؛  برانکو ایوانکوویچ سرمربی 
کام بوده اما کاملا  گرچه نا تیمی که مانند ابتدایی راه برانکو ا
امیدوار کننده است. حال سوالی که ایجاد می شود این است 
که آیا شرایط کنونی کارتال همانند همان روزهای  است که 
برانکو کار خود را در پرسپولیس آغاز کرد؟ مسأله مهم که کمتر 
کسی به آن توجه دارد، این است که برانکو تیمی را تحویل 
گرفته بود که مدت ها بود در شرایط خوبی به سر نمی برد و 
از قهرمانی فاصله گرفته بود اما کارتال سکان هدایت تیمی 
را برعهده گرفته که مدافع عنوان قهرمانی ست و در 10 دوره 
اخیر رقابت های لیگ برتر 7 بار به عنوان قهرمانی رسیده و 
بدون شک نتیجه ای جز قهرمانی برای او و پرسپولیس به 
منزله شکست محسوب می شود. موضوع دیگر وضعیت 
سنی بازیکنان پرسپولیس است. برانکو در زمان شروع کارش 
بازیکنان جوانی همچون، مهدی طارمی، امید عالیشاه، 
احمد نورا...ی و علی علیپور را در اختیار داشت که تمامی آنها 

زیر 23 سال سن داشتند و جوانان مستعدی بودند که آماده 
نتیجه گرفتن بودند اما در شرایط کنونی وضعیت برای کارتال 
و پرسپولیس کاملا متفاوت است. از 28 بازیکن پرسپولیس در 
این فصل 15 بازیکن بالای 30 سال سن دارند و این یک نکته 
منفی بزرگ برای سرخ پوشان محسوب می شود. البته حضور 
ستاره های جوانی همچون سهیل صحرایی و یعقوب براجعه 
در ترکیب این فصل سرخ پوشان نکته امیدوار کننده ای است 
و کارتال نیز با توجه به سابقه ای که دارد، نشان داده علاقه مند 
به جوان گرایی و معرفی استعدادهاست اما وی همانند برانکو 
نیروی جوان بالقوه ای ندارند که بتوانند همانند مربی کروات 
از آنها استفاده کند و در مسیر موفقیت قدم بردارد و کارتال 
برخلاف برانکو باید در پرسپولیس تغییر نسل ایجاد کند که 
این موضوع هزینه سنگینی را برای این مربی ترک تبار در بر 
خواهد داشت. ایرنا در ادامه نوشت: بحث دیگر اینکه برانکو 
با توجه به حضور در تیم ملی به عنوان مربی و سرمربی و 
همچنین حضور در تیم امید، کاملا با شرایط فوتبال ایران آشنا 
بود و  می دانست در فوتبال ایران چگونه باید کار کند اما این 

نخستین تجربه کارتال در خارج از ترکیه است. 
  دربی

مدیران باشگاه پرسپولیس مخالف تغییر تاریخ دیدار 
تیمشان برابر استقلال در هفته بیست ویکم لیگ برتر فوتبال 
ایران هستند. بعد از برتری استقلال برابر الریان قطر و صعود 
این تیم به مرحله یک هشتم نهایی لیگ نخبگان آسیا، حالا 
مشخص شده استقلال باید 13 اسفند در تهران از النصر 
عربستان میزبانی کند. از آنجا که پیش تر تاریخ دربی در هفته 
بیست و یکم لیگ برتر فوتبال ایران، پنج شنبه 9 اسفند اعلام 
شده بود، حالا مدیران باشگاه استقلال به دنبال این هستند 
که برای حضور قوی تر برابر تیم عربستانی ، دربی تهران به 
تعویق بیفتد. پیگیری های ایسنا از باشگاه پرسپولیس نشان 
می دهد که مدیران این باشگاه به شدت مخالف تغییر زمان 
دربی هستند چون قبلا باشگاه درخواست کرده بود که پیش از 
مصاف برابر النصر عربستان در هفته پایانی لیگ نخبگان آسیا، 
دیدار این تیم برابر سپاهان در مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی فوتبال ایران به تعویق بیفتد که با مخالفت سازمان 

لیگ روبه رو شد. 
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استقلال  پیشکسوت  فریبا  بهتاش   
کارشناس فوتبال در مورد صعود تیم  و 
بعدی  مرحله  به  کشورمان  پوش  آبی 

رقابت های آسیایی صحبت کرد. 
  نظر شما درباره پیروزی  تیم فوتبال 
استقلال برابر الریان و صعود به دور بعد 

لیگ نخبگان آسیا چیست؟
از هر چیز به هواداران تبریک  پیش 
که در این فصل اذیت شدند،  می گویم 
کنون ثمره اش  اما تیم را حمایت کردند و ا
گرفتن  جان  حال  در  تیم  می بینند.  را 
است و باید به حمایت ها ادامه دهیم. 
مصدومان زیادی برای این بازی داشتیم. 
از این تعداد مصدومان 5 تا 6 نفر جزو 11 
بازیکن اصلی بودند از جمله جلالی، جوما، 
دیگر  و  ماشاریپوف  اسلامی،  مرادمند، 
مصدومان باید در این مسابقه در ترکیب 
که  فیکس تا پایان حاضر می شدند چرا
نیکمت استقلال به شدت خالی است. 
کرد خوشحال  اینکه استقلال صعود  از 
شدیم، اما با این سابقه وقتی به عنوان 
تیم ششم صعود می کنیم جای ناراحتی 
دارد. از ابتدای فصل همه می دانند با 
کردیم  چه مشکلاتی دست و پنجه نرم 
گردانش  کنون به نظرم سهراب و شا و ا

معجزه کردند. 
چگونه  را  بختیاری زاده  عملکرد    

ارزیابی می کنید؟
اینجا  به  تا  که  کرد  مردانگی  سهراب 
مسئولیت تیم را بر عهده گرفت. هیچ مربی 
در این مقطع حاضر نمی شد مسئولیت 
استقلال را بر عهده بگیرد. سهراب با قبول 
آبرو و  با  این برهه  هدایت استقلال در 
اعتبار خودش بازی کرد و حتی متأسفانه 
شعار های انتقادی هم از هواداران شنید، 
اما باز هم کنار تیم ماند تا نیمکت استقلال 
بدون مربی نماند. بختیاری زاده نشان 
که  که توان فنی بالایی دارد. مربی  داد 
ج از خانه و مقابل تیم پرهزینه  در خار
الریان قرار می گیرد و این تیم را با اختلاف 
شکست می دهد؛ یعنی جربزه خودش را 

نشان داده. 
  درباره عملکرد بازیکنان، خصوصاً 

کوشکی، چه نظری دارید؟
جوما  مصدومیت  از  عنوان  هیچ  به   
خوشحال نیستم، اما از این خوشحالم که 
فرصت بازی به کوشکی رسید و توانست 
مهارت ها و قدرت خودش را به نمایش 
بگذارد. او در بازی های گذشته هم همواره 
کرد تا خودش را نشان دهد، اما  سعی 
فشاری که رویش بود باعث می شد تا این 
بازیکن تحت تاثیر آن فشار نتواند خودش 
را نشان دهد. به نظرم سرنوشت اینطور 
باید رقم می خورد که کوشکی بیاید و گل 
بزند و پاس گل دهد و با درخشش او ما 
جواز حضور به دور بعد را پیدا کنیم. نکونام 
هم در گذشته گفته بود که خیلی تلاش کرد 
تا این بازیکن به استقلال بیاید و به توانایی 
او ایمان داشت. باید از حسینی هم یاد 
کنیم که برابر الریان یکی از بهترین های تیم 
بود و در چند صحنه ناجی دروازه استقلال 
شد. ما باید تا انتهای فصل 2 هدف مهم 
را در نظر  این موضوع  و  داشته باشیم 
بگیریم که لیگ برتر را از دست داده ایم. 
برای هواداران، برای شخصیت تیم و برای 
آبروداری در فوتبال ایران ابتدا باید حریف 

سنتی خود را در دربی شکست دهیم. 

فریبا: 
 خوشحالم که 
 فرصت بازی 

به کوشکی رسید

تمجید فیبا از ستاره جوان  
تیم ملی بسکتبال ایران 

ایسنا: فدراسیون جهانی بسکتبال در 
کاپ آسیا  آستانه مسابقات پنجره سوم 
2025 به معرفی قهرمانان و استعدادهای 
زیادی  نقش  دوم  پنجره  در  که  جوانی 
که در بین آنها متین  داشتند پرداخته 
تیم  عضو  و  ایران  ملی پوش  آقاجانپور 
کاله نیز به چشم می خورد. ای جی ادو 
قطری،  دوم  لوئیس  مایک  فیلیپین، 
دیمارکو دیکرسون امارات، پراناو پرنس 
متین  چین،  کوان  هونگ  لی  هند، 
اپن  آقاجانپور از ایران، یودای نیشیدا ژ
و سرجیو ال دارویچ از لبنان ستاره هایی 
که فیبا به تمجید آنها پرداخته  هستند 
که باید در هفته آینده به  کرده  و اعلام 
آنها نیز توجه شود. فیبا در مورد متین 
آقاجانپور نوشت: تلاش شجاعانه متین 
آقاجانپور در طول برد هیجان انگیز برابر 
قطر هرگز فراموش نمی شود. او در 6. 6 
ثانیه مانده به پایان مسابقه، پرتاب سه 
امتیازی موفق داشت که سبب شد بازی به 
تساوی کشیده شود. این پرتاب آقاجانپور 
بازی را به وقت اضافه کشاند. هرچند که 
تیم ملی ایران در 5 دقیقه وقت اضافه 
برابر قطر شکست خورد و به نتیجه ای که 
می خواست نرسید اما با این وجود شبی به 
یاد ماندنی برای این بازیکن 23 ساله رقم 
 ، خورد. متین آقاجانپور با کسب 31 امتیاز

پرامتیازترین بازیکن این دیدار بود. 

منهایفوتبال

کوتاه

پروین: بازیکن پول می گیرد چرا من فحش بخورم 
 علی پروین پیشکسوت فوتبال ایران و 
باشگاه پرسپولیس گفت: سر سوزنی در کار 
پرسپولیس دخالتی نکرده ام چون در نهایت 
پولش را بازیکن می گیرد و چرا من باید فحشش 

را بخورم. 
  وضعیت پرسپولیس 

گفت وگو با ایسنا درباره  علی پروین در 
کرد: وقتی  وضعیت تیم پرسپولیس بیان 
ما بازی می کردیم هواداران کمتر بودند اما 
الان همه مردم و حتی در جهان دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال هوادار دارند. به نظرم 
پرسپولیس می توانست دیروز تیم النصر 
را شکست دهد و حالا نمی دانم بازیکنان 
استرس داشتند یا موضوع دیگری وجود 
کردند اما  داشت. درست هزینه آنچنانی 
تیمی نبود نتوانیم آن ها را شکست دهیم و 
ما باید قبول کنیم که فوتبال ما از آسیا عقب 
است. حالا دوباره پرسپولیس صعود هم 
کند به یکی از این تیم ها برخورد می کند و کار 
سخت است. او در مورد اینکه گفته شده تیم 
النصر بازیکنان اصلی خود را به این دیدار 
نیاورده است، گفت: بازیکنان این تیم به نظر 
می رسد 16 تا 17 ساله باشند و خیلی قشنگ 
بازی می کردند. آن ها بازیکنان پایه خود را 
استفاده می کنند و این کاری است که ما هم 
باید انجام دهیم. تیم بارسلونا هم همین کار 
کادمی خود را  را انجام می دهد و بازیکنان آ
استفاده می کند. این پیشکسوت پرسپولیس 
با بیان اینکه ما نباید در زمین خودمان با 
، پنج هافبک بگذاریم،  گر هفتاد هزار تماشا
گر بودم با سه فوروارد تیم  تصریح کرد: من ا
گر تیم اصلی النصر  را وارد زمین می کردم. ا
آمده بود گذاشتن پنج هافبک درست بود. 
چرا الان باید با یک فوروارد بازی کند. البته 
سرمربی تقصیر ندارد چون آخر فصل هم 
می گوید خودش تیم را نچیده است. به 
نظرم پرسپولیس با این بازیکنان باید راحت 

قهرمان لیگ شود. 

کتور   ترا
پروین در مورد مصاحبه ای که از او منتشر 
کتور قهرمان لیگ  شده بود مبنی بر اینکه ترا
است گفت: من خدا را قسم می خورم همیشه 
تنها  را  پرسپولیس  بازی های  باید  گفته ام 
ببینم و یک ربع آخر را راه می روم و بازی را نگاه 
می کنم بعد من با این شرایط بیایم بگویم 
کتور قهرمان است؟ الان هم نظرم این  ترا
است پرسپولیس دو برد خوب بیاورد می تواند 

قهرمان لیگ شود. 
  سرمربی جدید 

او در مورد عملکرد سرمربی جدید باشگاه 
پرسپولیس گفت: الان نمی توان تشخیص داد 
اما در بازی دیروز چرا پنج هافبک گذاشت. 
بر  دو  ما  می زد  را  سوت  داور  شصت  دهه 
صفر جلو بودیم. البته هم باید همین کار را 
می کردند. وی در مورد اینکه گفته شده درویش 
از پروین برای جذب بازیکنان و کارتال سوال 
کرده و پروین در انتخاب بازیکنان دخالت 
داشته است، تصریح کرد: من اهل قسم نیستم 
اما به همان امام رضا)ع( قسم می خورم که 
من هیچ دخالتی در کار پرسپولیس نداشتم 
و آقای درویش هم اهل این مسائل نیست. 
او 300 میلیارد پارسال و امسال هم 300 میلیارد 
آورد در حالی که هر مدیری قبلا آمده فقط 

بدهی گذاشته است. این را هم باید در نظر 
گر بازیکن نمی تواند توپ را به گل  بگیریم که ا
تبدیل کند آقای درویش مقصر است؟ حتی 
یک نوک سوزن در مورد بازیکنان از من سوال 
گرد خوب من است اما  نکرد. کریم باقری شا
گه زنگ بزند هم  شماره تلفن او را ندارم و حتی ا
همیشه شماره او را نمی شناسم. من او را بعد 
از 3 سال در مراسم ختم دیدم و تمام. بعد در 
تلویزیون می گویند که علی پروین در انتخاب 
بازیکنان نقش داشته است؛ من می دانم که از 
کجا آب می خورد. پروین ادامه داد: درویش را 
نقد کنند اما حرفی بزنند که منطق قبول کند. 
کید کرد: به نظرم  او در مورد مدیریت درویش تا
درویش مدیری است که خوب کار می کند. الان 
سقف قرارداد گذاشته اند و همین بساط ها را 
گذاشته اند که نمی توان کار کرد. ما از آسیا عقب 
گر این را قبول کنیم، رشد می کنیم.  هستیم و ا
فدراسیون فوتبال باید سقف را بردارد و اجازه 
ج  کسی هر چقدر می خواهد خر بدهد هر 
کند. یک باشگاه می تواند زیاد خرج کند و یک 
باشگاه دیگر نمی تواند. مردم ما از استقلال 
و پرسپولیس قهرمانی می خواهند. زمانی به 
دولت روحانی می گفتم پول نیست از این دو 
تیم استفاده کنند. شما می دانید آقای درویش 
چقدر بدهی ها را تسویه کرده است. پروین در 

پاسخ به اینکه اما برخی معتقدند در 30 روزی 
که پرسپولیس مربی نداشت این موضوع به 
تیم لطمه زیادی زد و انتقاداتی به درویش وارد 
است، گفت: نمی توانست هر کسی را بردارد 
بیاورد. الان برای این مربی هم هزار تا حرف 
می زنن. د این مربی هم تا بیاید همه چیز را 
بشناسد فصل تمام شده است. من و درویش 
خانوادگی  آمد  و  رفت  و  هستیم  ج  خر هم 
داشتیم اما از روزی هم که پست گرفته دیگر 
ما را تحویل نمی گیرد)باخنده(. کوچک ترین 
دخالتی در کار پرسپولیس نداشتم. اصلا اجازه 
به خودم نمی دهم که چه کسی بیاروند و یا چه 
کسی را نیاورند. وی در پاسخ به این پرسش که 
یعنی حمید استیلی را او سفارش نکرده است؟ 
کید کرد: به هیچ عنوان؛ من هیچ کسی را  تا
سفارش نکرده ام و به خودم می گویم بازیکن 
پولش را بگیرد و فحشش را من بخورم. مردم 

ما باید فکر کنند و خیلی زود تصمیم نگیرند. 
  تیم ملی 

امیر  و  فوتبال  تیم ملی  مورد  در  پروین 
امیر  گفت:  تیم ملی  سرمربی  قلعه نویی، 
و  بوده است  گرد خوب من  قلعه نویی شا
را  پیشکسوتان  حرمت  که  می آید  خوشم 
دارد. این هنر است که سرمربی تیم ملی ایران 
پیشکسوتان را در نظر بگیرد. در مورد تیم ملی 
فوتبال هم فکر می کنم دیگر صعود کرده ایم و 
مشکلی نیست اما باید در جام جهانی بتوانیم 
صعود کنیم. نباید دل مان خوش باشد که به 
جام جهانی رفته ایم و تمام. کاپیتان سال های 
دور تیم ملی در مورد انتقاد از امیر قلعه نویی 
نیز اظهار کرد: وقتی تیم صدر جدول است 
کرد؟  و به جام جهانی رفته می توان انتقاد 
جام جهانی نباید زنگ تفریح نباشیم. از الان 
بازی های تدارکاتی و دوستانه و امکانات 
کنند؛ البته نه  کنند و جوانگرایی  را فراهم 
این طور که همه بازیکنان را کنار بگذارد اما 
باید با یک تیم خوب به جام جهانی برویم و 

یک پله بالاتر برویم.

پیشکسوت استقلال درگذشت
گفت.  وداع  را  دارفانی  استقلال  باشگاه  پیشکسوت 
غلامحسین فرزامی پیشکسوت سالیان دور باشگاه استقلال 
و تیم ملی فوتبال ایران،  روز گذشته و  در 79 سالگی دار فانی 
را وداع گفت. فرزامی سابقه هشت بازی برای تیم ملی و یک 
گل ملی نیز در کارنامه داشت. وی در بازی های آسیایی 1966 
بانکوک همراه با تیم ملی ایران به مقام قهرمانی رسید و در 
سال 1347 هم با تیم ملی قهرمانی جام ملت های آسیا شد. 
مرحوم فرزامی از اواسط دهه چهل تا اوایل دهه پنجاه شمسی 
در تیم استقلال بازی کرد و عضوی از تیم قهرمانی بود که اولین 
ستاره آسیایی را برای استقلال به دست آورد. آرمان ملی این 
ضایعه را به خانواده محترم مرحوم فرزامی و اهالی فوتبال 

تسلیت می گوید.

 صعود مقتدرانه جوانان ایران 
با پیروزی مقابل ازبکستان

ازبکستانه  مقابل  پیروزی  با  ایران  جوانان  فوتبال  تیم 
مقتدرانه به مرحله حذفی جام ملت های زیر 20 سال آسیا 
صعود کرد.  تیم فوتبال جوانان ایران در آخرین دیدار خود در 
مرحله گروهی جام ملت های جوانان زیر 20 سال آسیا، از ساعت 
15 دیروز )چهارشنبه( در ورزشگاه شن ژن به مصاف ازبکستان 
رفت و توانست با نتیجه 2 بر یک حریف خود را از پیش رو بردارد. 
یوسف مزرعه در دقیقه 51  و اسماعیل قلی زاده در دقیقه 66 
گل های تیم ایران را در این بازی به ثمر رساندند و در سوی 
مقابل نیز محمدعلی اورینبویف در دقیقه 81 تک گل ازبکستان 
گردان حسین عبدی در دو مسابقه قبلی  را به ثمر رساند. شا
خود نیز با نتیجه 3 بر صفر اندونزی و 6 بر صفر یمن را شکست 
داده بودند و با پیروزی مقابل ازبکستان، مقتدرانه 9 امتیازی 
شده و به عنوان صدرنشین گروه C به مرحله بعد جام ملت های 
آسیا صعود کردند. تیم جوانان ایران در مرحله یک چهارم 
نهایی این رقابت ها باید به مصاف تیم دوم گروه D برود که 

احتمالاً یکی از تیم های ژاپن یا کره جنوبی خواهد بود.

 واکنش مظفری زاده به درگیری اسکوچیچ 
و خداداد و کنایه پرسپولیس

کنش به شایعه درگیری  کتور در وا مدیرعامل باشگاه ترا
گان اسکوچیچ گفت: رقبا تلاش  لفظی خداداد عزیزی و درا
سعید  نمی شویم.  حاشیه ها  این  وارد  ما  که  چرا  نکنند 
کنایه  کتور در خصوص  مظفری زاده مدیرعامل باشگاه ترا
کتور  و بیرانوند در خبر مربوط به  باشگاه پرسپولیس به ترا
تعداد بازی های امید عالیشاه گفت: در زمین تمام تمرکزمان 
روی کار خودمان است. به این بحث های کوچک و چیپ 
گر توجه می کردیم ما هم وضعیتی مثل  توجه نمی کنیم؛ ا
آنها پیدا می کردیم که این روزها درگیر حاشیه هستند! وارد 
این بازی هم نمی شویم. خیلی تلاش می کنند که ما هم وارد 
حاشیه شویم، ولی نگاه ما بزرگتر از این حرف ها است. فوتبال 
را خیلی حرفه ای تر دنبال می کنیم. تا جایی که نیازی نباشد 
گر هم نیاز شد، تیم حقوقی ما ورود خواهد  ورود نمی کنیم و ا
کرد. عملکرد و نتایج ما نشان می دهد که تمرکزمان روی چه 
گان  چیزی است. وی در خصوص شایعه درگیری لفظی درا
اسکوچیچ و خداداد عزیزی پس از دیدار شب گذشته یادآور 
شد: اینها حاشیه سازی است و تلاش می کنند تمرکز ما را بر هم 
بزنند. تلاش  ما در زمین است و تیم های دیگر بیرون زمین. 
توصیه می کنم خودشان را خسته نکنند. قرار نیست وارد این 
بازی ها شویم و اهداف بزرگی داریم. اسکوچیچ بعد از مسابقه 
تذکرات فنی به بازیکنان داد و گفت نباید تمرکزشان را از دست 
بدهند. کمی هم از دست بازیکنان ناراحت بود که بعد از 2 بر 
صفر جلو افتادند فکر کردند کار تمام شده است. این ناراحتی 
کتور مقابل برنده  هم طبیعی است. وی درباره بازی آینده ترا
التعاون عربستان و الوکره قطر عنوان کرد: نمی شود پیش بینی 
کرد چه تیمی بالا خواهد آمد. برای ما فرقی ندارد و باید برای 
بازی بعدی آماده باشیم. قطعاً اسکوچیچ  برای لیگ و لیگ 

قهرمانان برنامه ریزی کرده است.

حضور ماتزاری در استقلال منتفی شد
کرات باشگاه استقلال با ماتزاری به نتیجه نرسید تا  مذا
حضور سرمربی ایتالیایی در تهران منتفی شود. بعد از جدایی 
پیتسو موسیمانه از استقلال، این باشگاه سهراب بختیاری زاده 
را به عنوان سرمربی موقت انتخاب کرد تا بنا بر گفته مدیران 
باشگاه با یک سرمربی خارجی برای ادامه فصل به توافق برسد. 
بر این اساس باشگاه استقلال به سراغ چند مربی خارجی رفت 
که از آن میان نام والتر ماتزاری، سرمربی نام آشنای ایتالیایی 
ح شد و حتی نمایندگان این مربی به  بیش از سایرین مطر
تهران سفر کردند تا امکانات باشگاه استقلال را بررسی کنند. 
استقلال موفق شد با برتری مقابل الریان قطر به دور حذفی 
لیگ نخبگان آسیا صعود کند و این در حالی است که از این 
کرات با ماتزاری به نتیجه نرسیده و  باشگاه خبر می رسد مذا
باید حضور این سرمربی ایتالیایی را در تهران و روی نیمکت 

استقلال منتفی دانست. 

محرومیت ۲ جلسه ای بلینگام
فرجام خواهی باشگاه رئال مادرید در خصوص هافبک 
کمیته مسابقات فدراسیون فوتبال  انگلیسی اش رد شد.  
اسپانیا فرجام خواهی باشگاه رئال مادرید در مورد محرومیت 
جود بلینگام را نپذیرفت و به این ترتیب این هافبک انگلیسی 
از همراهی کهکشانی ها در دو بازی پیش رو محروم است، 
یعنی بازی با تیم های جیرونا و رئال بتیس. در گزارش کمیته 
مسابقات فدراسیون فوتبال اسپانیا آمده است؛ مستندات و 
تصاویری که باشگاه رئال مادرید ارائه کرده بود، نتوانست ثابت 
کند که بلینگام از لفظ زننده و توهین آمیز علیه خوسه مونوئرا 
مونترو )داور بازی( در تساوی یک-یک شنبه شب رئال مادرید 
مقابل اوساسونا استفاده نکرده است. باشگاه رئال مادرید پس 
لیگای اسپانیایی  از بازی با اوساسونا در هفته بیست وچهارم لا
در کنار اعتراض به اخراج جود بلینگام هافبک انگلیسی خود به 
دلیل آنچه توهین این هافبک انگلیسی به مونوئرا عنوان شد، 
به چند خطای بدون مجازات بازیکنان اوساسونا به ویژه در 
صحنه های مشکوک به پنالتی روی کیلیان امباپه و وینیسیوس 

جونیور نیز معترض بود.

شرایط نامساعد قرمز ها 

 از بدهی سنگین تا وضعیت کادر فنی 


